
Protokoll - Styremøte august 2024

Dato: 06.08.2024 18:00

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

Christian Fredrik Ekeren
Anne Elizabeth Wilhelmsen
Anne Lise Ytreberg
Jan Even Assersen
Monica Semb Sætre
Stine Haakensen
Liz Rognstad
Nina Skjelstad
Anette B. Nordby - ikke til stede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/11/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.

Sak 24/11/2

Lillo Arena
Dugnaden ble gjennomført i Juni av Rally. De fjernet en masse uønskede arter.

Sak 24/11/3

Økonomi
Det ble fakturert for 2. halvår i uke 27. Status: Hovedmengden er sendt ut. De som ikke har betalt har fått
andre purring nå. Monica har fin oversikt og sender ut purringer. Vi skifter kode på Kløfta 19. august og tar
ut de som ikke har betalt til da.

Sak 24/11/4

Bruksstigen
Endelig plassering blir tatt 13. august på dugnaden i hallen.

Stovner Hundeklubb
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Sak 24/11/5

Styremøter fremover
 5. September på Lillo, 10. Oktober, 07. November, 10. desember.
Styreseminar: 16. November på Teams med middag etterpå

Sak 24/11/6

Godkjenning av nye medlemmer i Bruks
Med dette varsles det at vil bli endringer i brukshundkomiteen fra august. 

Nye medlemmer i Bruks fra august 2024:
Ida Kleive 
Marie Brudvik 

De som går ut av komiteen er:
Anne Tvedt
Kristin Hekne Thoresen

Den nye komiteen vil konstituere seg selv, men Marianne Hovind Assersen vil være leder i den nye
komiteen.

Vedtak
Nye medlemmene i Bruks er godkjent når de har undertegnet  taushetserklæring og mandater. Sekretær
sender mail til Bruks. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/11/7

Mail fra medlem
Saken er unntatt offentlighet.

Sak 24/11/8

Mail fra medlem juli
Saken er unntatt offentlighet.

Sak 24/11/9

Mail fra Datatilsynet/Advokat
Saken er unntatt offentlighet.
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Sak 24/11/10

Mail fra medlem 31. juli
Medlem ønsker å slippe betalingen for 2. halvår. Meldte seg inn men får ikke komme med på
agilitytreningene da de mangler nybegynnerkurs og finner heller ingen andre kurs.
Svare medlem: Lydighet kan man trene når som helst i hallen. Agility nybegynnerkurs hadde vi like før
sommeren. Det har også vært bronsemerkekurs. Er det venteliste enda kan medlemmet slippe å betale for
andre halvår. Sjekke dette før vi svarer. Monica svarer.

Vedtak
Slipper å betale men får 12 mnd karantene.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/11/12

Mail fra medlem 05.08 og fra Ag-komiteleder 06.08
Kompensasjon for de som jobber mye i komiteer. Anette og Monica skulle se på dette(30.05) Dette er en
pågående vurdering og styret ser på saken.

Hvis noen gjør en dårlig jobb som enten instruktør eller komitemedlem, hvem har makt til å ta tak i dette
og gjøre noe med det? Hvem kan gi konsekvenser? Hvis en instruktør gjør en dårlig jobb må komiteleder
ta dette med resten av komiteen. Er det et komitemedlem som gjør en dårlig jobb må styret kontaktes.
Anette svarer.

Styret drøftet forslag fra komitéleder og Anette svarer.

Vedtak
Styret jobber videre med saken.
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/11/13

Håndtering av utestående betaling fra medlem
Saken er unntatt offentlighet.

Sak 24/11/14

Eventuelt
Hjertesukk fra sekretær: Husk å se på gjennomlesning etter møtene våre. Jeg får ikke lagt ut på sidene
våre eller sendt til komiteene før dette er gjort.
Ny kode på Kløfta. Foreslår mandag 19. August kl. 20.00. Sjekke med Anette
Dugnad på Kløfta 13. august. Stiller 2 fra styret og 5 fra Bruks,LP og Rally.
De nye opphengene til tunnelene bør flyttes da de stikker ganske langt ut. Christian snakker ned Drift.
Det ble dyprenset i hallen idag 06.08. Rens av gresset 12. september og den 17. oktober.
ATV skal på verksted nå i august. Jan Even kjører.
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